
     
 
 
 
 
 

 
 

Tisková zpráva 
 

Kulatý stůl:  

Co Svitaváky trápí? 
 

 
   Podzim je období, kdy se začíná sestavovat rozpočet na další kalendářní rok. Připravují se 
investiční akce, hledají se finanční zdroje. V loňském roce radnice poprvé uspořádala Kulatý stůl 
s tématem: Co Svitaváky trápí? Občané zde vznesli velké množství podnětů, které se nám téměř 
všechny podařilo vyřešit.  
 
   Zamyslete se prosím nad výše položenou otázkou a pokuste se přijít nejen s námětem, stížností 
obecného charakteru, či postesknutím nad stavem svitavského „čehokoliv“, ale přijít i 
s konstruktivním návrhem, jak nedostatky řešit. 
Pokud se dostavíte v úterý 11. září v 17 hodin do zasedací místnosti Městského úřadu ve Svitavách 
(T.G. Masaryka 25) na Kulatý stůl, budete mít možnost alespoň trochu ovlivnit městský rozpočet - 
stanete se inspirací. Na vaše otázky, návrhy a přání se těší vedení města, vedoucí odborů a ředitelé 
organizací řízených městem. Zúčastnit se mohou i rodiče malých dětí, hlídání zajistí MC Krůček.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zuzana Pustinová, tisková mluvčí 

 
 


